
Jaarplan Kennisplatform E-depot 2018-2019 
Inleiding 
Voor je ligt het eerste jaarplan voor het Kennisplatform E-depot. Zoals je kunt lezen hebben 
we grootse plannen, maar tegelijk proberen we ook realistisch te blijven. Er is immers 
waanzinnig veel te doen en als we een inventarisatie zouden houden van alle wensen die bij 
de platformleden leven, dan kunnen we fulltime aan de slag met de uitwerking ervan. 

Uiteraard is dit een prettige constatering: het ‘e-depot’ leeft flink binnen de 
archiefgemeenschap. Tegelijkertijd is het een heel breed onderwerp, met raakvlakken naar 
een flink aantal andere kennisplatforms. Dit leidt tot de wens tot een zekere afbakening, 
maar biedt ook ruime mogelijkheden om gezamenlijk op te trekken. Daarnaast speelt mee 
dat de doelgroep heel gevarieerd is en de archiefinstelling die al een depot geïmplementeerd 
heeft, zoekt hele andere kennis dan de collega die vertwijfeld het e-depotlandschap beziet 
en niet weet waar te beginnen. Het verenigen van de verschillende doelgroepen en zorgen 
dat ze allemaal bediend worden door de site en door de bijeenkomsten die we gaan 
organiseren, gaat nog een uitdaging worden. 

Die uitdaging gaan wij graag aan, maar wij kunnen het niet alleen. Om van het 
kennisplatform dé plek te maken waar je terecht kunt voor alle vraag én aanbod rond het e-
depot, hebben we de medewerking nodig van al onze vakbroeders en -zusters. Deel je 
kennis, stel je vragen en geef suggesties! Kortom, doe mee! 

Doelen 
Onze doelen als platform zijn de volgende: 

 Zorgen dat de KIA-website van het platform een wegwijzer wordt naar alle 
beschikbare informatie over het e-depot 

 Het opzetten van een register waaruit blijkt welke instellingen waarmee bezig zijn 
(geweest) 

 Het organiseren van minimaal twee bijeenkomsten per jaar 
 Het op andere wijzen voorzien in de behoeften van de leden van het platform 

De site 
De basis van het kennisplatform is de KIA-site. Hierop kunnen discussies worden gevoerd en 
vragen worden gesteld. Ook kan hierop opgedane kennis worden gedeeld, de site voorziet in 
een folderstructuur voor documenten en mogelijkheid om hier vanuit een bericht naar te 
verwijzen. 

Het is echter nadrukkelijk niet onze bedoeling de site als hét vergaarpunt van alle kennis te 
promoten. Veel instellingen zullen ook op de eigen site verslag willen doen van hun 
ervaringen en resultaten en op dubbele opslag zit niemand te wachten (nog even los van 
eventuele beheerproblematiek). 

We zien de site dan ook als een wegwijzer, waarbij verwezen wordt naar de beschikbare 
informatie. Als een instelling echter geen eigen voorziening heeft om informatie te delen met 
de buitenwereld, dan wel hier om welke reden dan ook niet voor kiest, dan is het uiteraard 
mogelijk om de documenten op de KIA-site te zetten (en ook dubbele opslag is uiteraard 
gewoon toegestaan). 

Register 
De kern van het delen van kennis bestaat eruit te weten wie waarmee bezig is. Er wordt al 
het nodige gedeeld, maar een overzicht ontbreekt. Als kennisplatform willen we hierin gaan 
voorzien. 



Veel zal nog uitgezocht moeten worden, maar het idee is te komen tot een register waaruit 
blijkt welke instelling in welke fase van het implementatietraject zit, welke pilots zijn 
uitgevoerd, welke kennis hierbij is opgedaan en wie de contactpersoon is. 

De eerste stap zal zijn om te bepalen in welke functionaliteit het register wat ons betreft moet 
voorzien en stap twee is het onderzoeken of dit binnen het KIA-platform kan draaien. De 
vulling van het register willen we overlaten aan de instellingen zelf, maar over de vraag waar 
het beheer belegd moet worden, gaan we ons nog wel buigen. 

Uiteraard ontvangen we graag suggesties over de inrichting van het register. Mocht je ideeën 
hebben, meld ze! 

Andere wensen 
Ook andere wensen laten we graag uit de deelnemers komen. Zelf kwamen we in ieder 
geval al tot de volgende wensen: 

 Het samenstellen en aanbieden van een of meerdere sets met testdata ten 
behoeve  van het ingestproces. Het doel hiervan is het eenvoudiger maken van 
pilots, omdat niet elke instelling opnieuw hoeft werken aan een set waarin 
veelvoorkomende probleemgevallen zitten. 

 Een verkenning van de functionaliteit van e-depotvoorzieningen. Dit is in het verleden 
al vaker gedaan en dit heeft zeer bruikbare overzichten opgeleverd. Doordat de markt 
ook niet stilstaat, verouderen deze resultaten echter. Daarnaast willen we de 
antwoorden ook proberen te objectiveren, dus niet alleen het antwoord dát bepaalde 
functionaliteit aanwezig is, maar ook een inzicht in hoe volwassen deze functionaliteit 
dan is. 

Bijeenkomsten 
Zoals reeds gesteld, is de doelgroep van het platform heel gevarieerd. Het is dus lastig om 
met één bijeenkomst iedereen te bedienen. We streven er dan ook naar om voor de 
verschillende doelgroepen verschillende sessies te beleggen, waarbij de grootte van de 
opzet kan variëren. Daarnaast streven we naar een regionale spreiding van de 
bijeenkomsten over het land (als daar voldoende animo voor is). Ten slotte is het ook 
nadrukkelijk de bedoeling om bij het organiseren samen op te trekken met andere 
kennisplatforms. 

Het streven is om in november een aftrap te houden op het Nationaal Archief. Dit zal een 
bijeenkomst worden die primair bedoeld is voor collega’s en instellingen die nog zoekende 
zijn naar een e-depotvoorziening. 

In volgende bijeenkomsten zullen we ons ook richten op de instellingen die al verder zijn en 
tegen praktische problemen aanlopen of die behoefte hebben aan gezamenlijke kaders. 


